2025年“全球公共政策”国际暑期学校报名表
[bookmark: _GoBack]Application form for the 2025 "Global Public Policy" International Summer School 
	1.申请人信息Applicant Information

	姓名 Name
	

	出生日期 Date of birth
	

	性别 Gender
	

	国籍 Nationality
	

	学历层次 Education level
	

	学校/单位名称 Name of school/institution
	

	2.联系方式Contacts

	电子邮箱地址 Email address
	

	联系电话 Phone number
	

	通讯地址（用于录取通知书、课程证书及成绩单寄送）Correspondence address ( used for sending offers, course certificates and transcripts)
	

	紧急联系人姓名及电话 Emergency contact name & phone number
	

	3.语言能力Language Proficiency
（非英语教学高校申请人提供For non-English teaching university applicants to provide）

	英语水平证明（考试类型、日期及分数）
Proof of English language proficiency (name of the test, date and score)
	

	4.其他信息Other Information

	是否有特殊健康状况需要说明（如有请说明） Any special health conditions (if so, please specify)
	

	从何渠道知晓暑期学校？ Where did you hear about the summer school?
	

	对暑期学校有哪些预期？What are your expectations for summer school?
	

	其他需要说明的情况 Any other information 
	

	5.报名课程Course Application

	参与哪一期课程 
Session to apply
	☐ 第一期 Session 1； ☐ 第二期 Session 2；
 ☐ 两期都参与 Both Session 

	申请课程名称
Course(s) of interest
	1.
2.
3.
4.







	6.条款信息Terms and Conditions

	申请人需要遵守以下条款和规定：
Applicants should adhere to the following terms and conditions:

1.遵守法律法规：
遵守中华人民共和国法律、法规。国际学生还需要遵守中国政府相关的签证和移民的法规。
1. Adherence to Legal Requirements:
Adhere to the laws and regulations of the People's Republic of China. International students must also observe Chinese government regulations concerning visas and immigration.

2.尊重和反歧视：
尊重同学、教职员工以及其他学校工作人员，遵守学校的纪律和规章制度。不参与任何形式的歧视和骚扰行为，积极促进包容和多元的学习环境。
2. Respect and anti-discrimination:
Respect your classmates, faculty, and other school staff by abiding by school discipline and rules and regulations. We do not allow any form of discriminatory and harassing behaviours.

3.学术诚信：
准时出席课程学习与考试，并积极参与活动。遵守学术诚信原则，不抄袭或剽窃。提供真实、准确的个人信息，教育工作背景、学业以及英文成绩。不得将教学资料在网络或其他媒体渠道公布。
3. Academic Integrity:
Attend courses and examinations on time and engage actively in activities. Abide by the principles of academic integrity and refrain from plagiarism. Provide true and accurate information about your personal information, educational and work background, studies, and English grades. Teaching materials shall not be disclosed on the Internet or other media.

4.收费和退费政策：
了解并同意暑期学校的选课、换课、收费、退费原则，在规定的时间内支付所有相关费用。
4. Charging and refund policy:
Understand and agree to the rules about course selection, changing, charging fees and refunding fees. Pay all related fees within the specified time.

5.参与课外活动：
积极参与由学校组织的课外活动和社交活动，遵守活动期间的所有安全指南和规则。遵守学校的健康和安全规定，在遇到健康或安全问题时，及时向学校工作人员报告。
5. Participate in extracurricular activities:
Engage actively in school-organized extracurricular and social activities while adhering to safety guidelines and regulations. Adhere to the school's health and safety protocols and promptly notify school staff of any health or safety-related concerns.

6.公共设施的使用：
在复旦学习期间，爱护学校的公共设施和资源，遵守教室、食堂、运动场所等公共区域的使用规则。
6. Use of public facilities:
During your study at Fudan University, take care of the school's public facilities and resources, and observe the rules for the use of public areas such as classrooms, cafeterias, and sports venues.

                          ☐本人知悉并承诺遵守以上条款和规定
     I acknowledge and agree to abide by the aforementioned terms and conditions.

	申请人签名 Signature
	

                日期 Date：




